
Kedves “FINA Csapat"! 
 
 
Ez úton szeretném mindenkinek megköszönni a 2017 Vizes Világbajnokságon nyújtott segítségét. Tegnapi 
nappal a Masters VB is lezárult, nem is akármilyen sikerrel. 
Arra szeretnék kéni mindenkit, amikor a médiában visszahallja, hogy “ez volt minden idők legjobb Fina Vizes 
Világbajoksága!” Akkor azt nyugodtan higgye el, és legyen büszke arra, hogy hozzátett a sikerhez. 
 
Tudom, hogy nem volt egyszerű, és számos esetben percről-percre változtak a dolgok, de az egész mégis 
összeállt, és működött. Nem is akárhogy. Jómagam számos alkalommal beszélgettem külföldi emberekkel, 
a világ minden tájáról, és visszaigazolást gyűjtöttem, hogy tényleg minden működik-e, nincs-e hiány 
valamiből? Mindig abszolut pozitív választ kaptam, minden tekintetben.  
 
Remélem lesz még alkalmunk együtt dolgozni. 
Még egyszer nagyon-nagyon szépen köszönöm mindenki segítségét! 
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